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Zápis č. 30 (165) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 27. 6. 2022 

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin prezenčně v zasedací místnosti G108.  

Přítomni:  Kočí, Sekanina, Lampa, Kolář, Černocký (od bodu 5), Fučík, Ryšavý, M. Jaroš, 

Sedlák, Ondryáš, Mišáková, Škorupa (11) 

Omluveni:  Smrčka, Sedlák (2) 

Hosté:  Zemčík, Hajduk, Křena, Dytrych, Horná  

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Návrh 10/2022: Výroční zpráva o hospodaření FIT za rok 2021. 

4. Rozdělení finančních prostředků FIT VUT na rok 2022. 

5. Návrh 12/2022: Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 

v bakalářském studijním programu na FIT VUT pro akademický rok 2023/2024. 

6. Návrh 14/2022: Pravidla pro mimořádné přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke 

studiu v doktorském studijním programu na FIT VUT pro akademický rok 

2022/2023. 

7. Návrh 13/2022: Úprava Statutu FIT. 

8. Návrh 15/2022: Úprava směrnice Pravidla o organizaci studia na FIT. 

9. Výroční zpráva FIT za rok 2021. 

10. Vyhlášení voleb do AS FIT pro funkční období 2022-2025. 

11. Informace z RVŠ a AS VUT. 

12. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosty na prezenčním zasedání AS FIT.  

Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí nechal hlasovat o výše uvedeném programu. 

Hlasování: Hlasovalo 10 členů, z toho 10 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  
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Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 29 (164) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 24. 5. 2022 nebyly žádné 

připomínky. 

Ad 3) Návrh č. 10/2022: Výroční zpráva o hospodaření FIT za rok 2021. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil na minulém zasedání akademickému senátu k projednání 

návrh 10/2022: „Výroční zpráva o hospodaření FIT za rok 2021“. Návrh je zveřejněn na 

stránkách AS FIT (https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) a byl předložen v řádné předkládací 

lhůtě.  

Dr. Kočí připomněl, že výroční zprávu o hospodaření fakulty AS schvaluje a je nutné ji 

zveřejnit. Výroční zpráva byla projednána na minulém zasedání, na kterém bylo doporučeno 

její doplnění. 

Dr. Kočí předal slovo zástupci předkladatele, panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi. Podle 

připomínek z minulého zasedání AS FIT byla výroční zpráva o hospodaření doplněna o částku 

za mimořádný příjem z prodeje společnosti Flowmon ve výši 16.139.000 Kč. 

Návrh projednala Ekonomická komise AS FIT (dále jen EK) a její předseda doc. Kolář sdělil 

stanovisko komise. Po zanesení připomínek doporučuje EK návrh ke schválení. 

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi. Z debaty nevyplynuly žádné dotazy. 

Dr. Kočí navrhl následující usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 1 

AS FIT schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FIT za rok 2021.  

Hlasování: Hlasovalo 10 členů, z toho 10 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 01 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 4) Rozdělení finančních prostředků FIT VUT na rok 2022. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu návrh na Rozdělení finančních 

prostředků FIT VUT na rok 2022. Návrh je zveřejněn na stránkách AS FIT 

(https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) a byl předložen v řádné předkládací lhůtě.  

Dr. Kočí předal slovo zástupci předkladatele, panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, který členům 

senátu podrobně představil po jednotlivých položkách návrh na rozdělení finančních prostředků 

na FIT v roce 2022. 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Ing. Hajduk informoval o příjmech základní dotace z úrovně VUT, příjmech mimo základní 

dotaci VUT a investičních prostředcích z úrovně VUT. Celkové příjmy FIT jsou 340.154.100 

Kč. Dále zmínil plánované investice, zůstatky ve fondech včetně plánovaných výdajů.  

Dr. Kočí požádal předsedu EK doc. Koláře o stanovisko komise, jež návrh projednala a po 

doplnění drobných úprav doporučuje návrh ke schválení. 

Dr. Kočí otevřel k tomu bodu diskuzi, v rámci, které nebyly vzneseny žádné další dotazy.  

Dr. Kočí navrhl následující usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 2 

AS FIT schvaluje Rozdělení finančních prostředků FIT VUT na rok 2022.  

Hlasování: Hlasovalo 10 členů, z toho 10 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 02 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 5) Návrh č. 12/2022: Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 

v bakalářském studijním programu na FIT VUT pro akademický rok 2023/2024. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu návrh č. 12/2022, směrnice „Pravidla 

pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském studijním programu na FIT 

VUT pro akademický rok 2023/2024“. Návrh je zveřejněn na stránkách AS FIT 

(https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) a byl předložen v řádné předkládací lhůtě.  

Dr. Kočí předal slovo zástupci předkladatele, panu proděkanovi dr. Dytrychovi, aby návrh 

představil, podal k jednotlivým úpravám bližší komentář a vysvětlil navrhované změny, jak ty 

faktické, tak formální.  

Dr. Kočí předal slovo předsedovi Legislativní komise AS FIT (dále jen LK) doc. Fučíkovi. 

Legislativní komise předložený návrh projednala a měla k němu drobné formální připomínky 

a po jejich zapracování doporučuje návrh ke schválení. 

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi v rámci, které byly projednávány tyto body: 

- Čl. 3, odst. 1: Celkem může být přijato 800 uchazečů.  

- Vyšší kritéria na zkoušku z českého jazyka.  

Dr. Kočí navrhl následující usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 3 

AS FIT schvaluje Směrnici „Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 

v bakalářském studijním programu na FIT VUT pro akademický rok 2023/2024“. 

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Předložený dokument je uveden v příloze č. 03 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 6) Návrh č. 14/2022: Pravidla pro mimořádné přijímací řízení a podmínky pro 

přijetí ke studiu v doktorském studijním programu na FIT VUT pro akademický rok 

2022/2023. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu návrh 14/2022 na směrnici „Pravidla 

pro mimořádné přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v doktorském studijním 

programu na FIT VUT pro akademický rok 2022/2023“. Návrh je zveřejněn na stránkách AS 

FIT (https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) a byl předložen v řádné předkládací lhůtě.  

Dr. Kočí předal slovo panu děkanovi prof. Zemčíkovi, aby návrh představil. Směrnice definuje 

podmínky a postupy pro přijímací řízení do doktorského studijního programu Informační 

technologie (v českém i anglickém jazyce, v prezenční i kombinované formě) s lhůtou podání 

přihlášek ke studiu od 1. 9. 2022 do 31. 1. 2023. Navazuje obsahově na směrnici č. 4/2021 

Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studium v doktorském studijním 

programu na FIT VUT pro akademický rok 2022/2023. 

Zapracovány byly části týkající se doporučení VUT pro přijímací řízení uprchlíků z Ukrajiny. 

V návrhu směrnice bylo také podchyceno praktické řešení situace, kdy část uchazečů je schopna 

dodat přihlášky bez vad dlouho před uplynutím (4 měsíční) lhůty pro podávání přihlášek. Pro 

tyto uchazeče může děkan vyhlásit svým rozhodnutím další termíny, ve kterých se mohou 

dostavit ke zkušební komisi a následně být přijati a zapsáni. 

Uchazeči, kteří splní všechny podmínky a budou tedy moci býti přijati a zapsáni v dřívějším 

termínu. Nejpozdější zápis by pak měl proběhnout tak, aby nově přijatí studenti zahájili studium 

nejpozději na začátku letního semestru 2022/2023.  

Oproti původní směrnici 4/2021 byly provedeny tyto změny: 

- Zapracování částí podle zákona č. 67/2022 Sb., o opatřeních v oblasti školství 

v souvislosti s ozbrojeným konfliktem na území Ukrajiny vyvolaným invazí vojsk 

Ruské federace. 

- Možnost dřívějšího absolvování přijímací zkoušky, přijetí a zápisu u uchazečů, kteří 

dodají přihlášky bez vad. 

- Zapracování doporučení AS FIT k textu poslední směrnice ohledně přijímacího řízení.  

Dr. Kočí předal slovo předsedovi Legislativní komise AS FIT doc. Fučíkovi. Legislativní 

komise předložený návrh podrobně projednala, LK navrhované změny bere na vědomí a nemá 

k nim připomínky (jen drobné formální připomínky, jež byly do dokumentu zapracovány). 

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi v rámci, které nebyly vzneseny další dotazy.  

Dr. Kočí navrhl následující usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 4 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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AS FIT schvaluje Směrnici „Pravidla pro mimořádné přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke 

studiu v doktorském studijním programu na FIT VUT pro akademický rok 2022/2023“. 

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 04 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 7) Návrh č. 13/2022: Úprava Statutu FIT. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil na zasedání akademickému senátu k projednání návrh 

13/2022: „Úprava Statutu FIT“. Návrh je zveřejněn na stránkách AS FIT 

(https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) a byl předložen v řádné předkládací lhůtě.  

Dr. Kočí předal slovo předkladateli panu děkanovi prof. Zemčíkovi, který členy senátu 

podrobněji seznámil s navrhovanými úpravami, které jsou motivovány především změnou 

zákoníku práce. 

Dr. Kočí předal slovo předsedovi Legislativní komise AS FIT doc. Fučíkovi. Legislativní 

komise na svém zasedání předložený návrh podrobně projednala, měla k němu drobné formální 

připomínky a po jejich zapracování návrh doporučuje. 

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi v rámci, které se projednávaly následující body.  

- Čl. 21 odst. 3 nově zní: 

„3. V čele ústavu je vedoucí, kterého ustanoví v souladu se zákonem č. 262/2006 Sb., 

zákoníkem práce, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákoník práce“) děkan po 

projednání AS FIT, a to „zpravidla“ vždy na dobu maximálně 1 roku. Pozice vedoucího 

ústavu je neslučitelná s funkcí rektora, děkana a proděkana.“ 

 

Zákon to neukládá, ale pro prostředí fakulty, jsme navrhli, aby funkce vedoucího ústavu 

byla neslučitelná také s funkcí proděkana.  

Z diskuze vyplynulo, že by formulace „vždy na dobu maximálně 1 roku“ mohla být 

nahrazena „zpravidla na dobu 1 roku“. A dále zda tuto větu ve Statutu nechávat či nikoliv 

(pak by byla třeba v gesci pana tajemníka či senátu). 

Dr. Kočí nechal nezávazně, informativně hlasovat o tom, kdo je pro zachování věty o době, na 

kterou je vedoucí ustanoven, ve Statutu FIT.   

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 8 hlasů pro, 2 hlasy proti a 1 hlas se zdržel.  

Dále dr. Kočí nechal informativně hlasovat o tom, kdo by byl pro formulaci ve Statutu FIT 

„zpravidla na dobu 1 roku“. 

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 6 hlasů pro, 2 hlasy proti a 3 hlasy se zdržely.  

Dále v čl. 23 odst. 1 se na konec věty vkládají slova: „a jejich propojení s informačními 

systémy“. A článek se ještě doplní o slova „audiovizuální techniky“. 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Čl. 23 odst. 4 nově zní: 

„4. V čele další součásti je vedoucí, kterého ustanoví v souladu se zákoníkem práce děkan 

po projednání AS FIT, a to zpravidla vždy na dobu maximálně 1 roku. Pozice vedoucího 

další součásti je neslučitelná s funkcí rektora a děkana.“ 

Všechny projednávané úpravy byly do návrhu zaneseny se souhlasem předkladatele. Dr. Kočí 

navrhl následující usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 5 

AS FIT schvaluje Dodatek č. 1 ke Statutu FIT. 

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 10 hlasů pro, 1 hlas proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 05 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Schválený návrh dodatku k Statutu FIT bude dále postoupen k projednání a případnému 

schválení AS VUT. 

Ad 8) Návrh č. 15/2022: Úprava směrnice Pravidla o organizaci studia na FIT. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil na zasedání akademickému senátu k projednání návrh 

15/2022: „Úprava směrnice Pravidla o organizaci studia na FIT“. Návrh je zveřejněn na 

stránkách AS FIT (https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) a byl předložen v řádné předkládací 

lhůtě.  

Dr. Kočí předal slovo zástupci předkladatele panu proděkanovi dr. Křenovi, jenž prezentoval 

předložený návrh a úpravy týkající se zejména zástupce garanta předmětu (poradce garanta 

předmětu) případně toho, že může být stanoven garantem pověřený učitel.   

Tato otázka, zda je nutné formálně zavádět další osobu (koordinátora) spojenou s vedením 

předmětu, se již projednávala na minulém zasedání senátu.  

Dr. Kočí požádal předsedu Legislativní komise AS doc. Fučíka o stanovisko LK. Po projednání 

nemá k návrhu LK další připomínky a doporučuje návrh ke schválení.  

Dr. Kočí vyzval členy senátu k diskuzi. V rámci debaty byl předložen návrh, zda poznámka 

pod čarou není zbytečně matoucí a nestačila by pouze první věta. 

Poznámka pod čarou 1: Funkce „poradce garanta předmětu“ je v informačním systému 

dočasně pojmenována jako „koordinátor předmětu“, což je poněkud matoucí, protože činnosti 

všech vyučujících, kteří zajišťují výuku předmětu, v souladu s ŘSP VUT článek 8 odst. 4 písm. 

f) koordinuje garant předmětu. 

Nové znění: 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Poznámka pod čarou 1: Funkce „poradce garanta předmětu“ je v informačním systému 

dočasně pojmenována jako „koordinátor předmětu“. 

V rámci diskuze k tomuto bodu nebyly vzneseny další připomínky.  

Všechny projednávané úpravy byly do návrhu zaneseny se souhlasem předkladatele. Dr. Kočí 

navrhl následující usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 6 

AS FIT schvaluje Dodatek č. 2 ke směrnici Pravidla o organizaci studia na FIT.  

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 06 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 9) Výroční zpráva FIT za rok 2021. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil členům senátu k projednání návrh Výroční zprávy FIT za rok 

2021, kterou zpracoval pan proděkan dr. Beran společně s oddělením vnějších vztahů. Návrh 

je zveřejněn na stránkách AS FIT (https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/). Vzhledem k tomu, že 

nebyla dodržena standardní předkládací lhůta, požádal pan děkan o její zkrácení.  

Dr. Kočí nechal hlasovat o zkrácení předkládací lhůty. 

Návrh usnesení 7 

AS FIT schvaluje zkrácení předkládací lhůty návrhu Výroční zprávy FIT za rok 2021 na 2 

týdny.  

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Dr. Kočí na úvod přivítal Mgr. Petru Hornou, která zastoupila pana proděkana dr. Berana 

a stručně představila předložený návrh. Výroční zpráva má téměř totožnou strukturu jako ta 

loňská, pouze některé kapitoly byly lehce pozměněné a připomínky k VZ byly zapracovány 

(jednalo se spíše o drobné překlepy, úpravy titulů apod.).  

Dr. Kočí vyzval předsedu LK doc. Fučíka o stanovisko komise. LK návrh projednala a v zásadě 

nemá žádné systémové ani formální požadavky, LK pouze požaduje, aby se text VZ před 

zadáním do tisku ještě jednou pečlivě zkontroloval. LK nemá dalších připomínek.  

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu rozpravu, z které vyplynula žádost o předkládání VZ 

v dřívějším termínu, např. v první třetině následujícího roku.  

Dr. Kočí navrhl následující usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 8 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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AS FIT schvaluje Výroční zprávu FIT za rok 2021.  

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 07 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 10) Vyhlášení voleb do AS FIT pro funkční období 2022-2025. 

Funkční období současného AS FIT končí v listopadu 2022 (ustavující zasedání AS FIT bylo 

5. 11. 2019). Dle čl. 2, odst. 1 Volebního řádu Akademického senátu FIT (VŘ) je funkční 

období AS FIT tříleté, začíná dnem ustavujícího zasedání a končí dnem ustavujícího zasedání 

nově zvoleného AS FIT. Dle čl. 9 VŘ řídí volby volební komise, kterou tvoří dva akademičtí 

pracovníci a dva studenti, jeden ze členů volební komise je předsedou této komise. Členy 

komise a jejího předsedu jmenuje AS FIT. 

Dle čl. 7, odst 1 vyhlásí AS FIT volby nejpozději 30 dnů před uplynutím funkčního období. Dle 

čl. 10 vydá volební komise podrobné organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb 

nejpozději 14 dnů před konáním voleb. 

Je třeba jmenovat volební komisi a stanovit harmonogram voleb. Dr. Kočí předložil návrh 

usnesení obsahující složení volební komise a harmonogram voleb a otevřel k tomuto bodu 

diskuzi. Jiné návrhy nebyly vzneseny. Dr. Kočí nechal o předloženém návrhu usnesení 

hlasovat. 

Návrh usnesení 9 

AS FIT vyhlašuje volby do AS FIT VUT pro funkční období 2022 až 2025. Volby proběhnou 

elektronicky. AS FIT jmenuje volební komisi ve složení doc. Dušan Kolář (předseda), dr. Aleš 

Smrčka, Martin Škorupa (xskoru00) a Ondřej Ondryáš (xondry02) a schvaluje harmonogram 

voleb: 

- Uzavření kandidátní listiny do středy 12. 10. 2022 (včetně). 

- Volby do AS FIT (elektronicky) čtvrtek 20. 10. 2022. 

- Ustavující zasedání AS FIT úterý 1. 11. 2022 ve 13:00 hodin. 

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 08 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 11) Informace z Rady VŠ a AS VUT. 

Dr. Kočí podal informace ze zasedání Sněmu Rady VŠ, kterého se zúčastnil. Zejména 

o financování VŠ a o zvýšení energií a jeho vlivu na financování VŠ, dále financování studentů 

se zvláštním statutem (týká se zejména ukrajinských studentů) apod. Dr. Kočí materiály z RVŠ 

vloží do dokumentového skladu IS FIT. Případné připomínky směřujte přímo na něj do úterý 
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12. 7. 2022 do 9:00. Další informace z jednání Rady VŠ jsou dostupné na webových stránkách 

rady zde: http://www.radavs.cz/. 

Bližší informace ze zasedání AS VUT jsou dostupné na webových stránkách senátu zde: 

https://www.vut.cz/vut/struktura/as . 

Ad 12) Různé. 

Pan děkan prof. Zemčík informoval členy senátu o svém úmyslu ustanovit na 1 rok jako 

vedoucího CVT Ing. Čejku.  

Výběrové řízení na zahraničního vědeckého pracovníka – v současné době máme doc. Malika 

na UPSY a dále bude vybrán další zahraniční pracovník, máme podaných 20 přihlášek. 

Dr. Kočí připomněl, že AS FIT má ve výběrové komisi svého zástupce a tím je doc. Černocký.  

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín příštího zasedání je plánován na říjen.  

Dr. Kočí poděkoval hostům a členům senátu za účast a popřál všem krásné léto.  

Usnesení přijatá na zasedání AS FIT č. 30 (165) dne 27. 6. 2022: 

Usnesení 1 

AS FIT schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FIT za rok 2021.  

Usnesení 2 

AS FIT schvaluje Rozdělení finančních prostředků FIT VUT na rok 2022.  

Usnesení 3 

AS FIT schvaluje Směrnici „Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 

v bakalářském studijním programu na FIT VUT pro akademický rok 2023/2024“. 

Usnesení 4 

AS FIT schvaluje Směrnici „Pravidla pro mimořádné přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke 

studiu v doktorském studijním programu na FIT VUT pro akademický rok 2022/2023“. 

Usnesení 5 

AS FIT schvaluje Dodatek č. 1 ke Statutu FIT. 

Usnesení 6 

AS FIT schvaluje Dodatek č. 2 ke směrnici Pravidla o organizaci studia na FIT.  

http://www.radavs.cz/
https://www.vut.cz/vut/struktura/as
mailto:senat@fit.vutbr.cz


Zápis ze zasedání Akademického senátu FIT VUT v Brně  

Strana 10 (celkem 10) 

Usnesení 7 

AS FIT schvaluje zkrácení předkládací lhůty návrhu Výroční zprávy FIT za rok 2021 na 2 

týdny.  

Usnesení 8 

AS FIT schvaluje Výroční zprávu FIT za rok 2021.  

Usnesení 9 

AS FIT vyhlašuje volby do AS FIT VUT pro funkční období 2022 až 2025. Volby proběhnou 

elektronicky. AS FIT jmenuje volební komisi ve složení doc. Dušan Kolář (předseda), dr. Aleš 

Smrčka, Martin Škorupa (xskoru00) a Ondřej Ondryáš (xondry02) a schvaluje harmonogram 

voleb: 

- Uzavření kandidátní listiny do středy 12. 10. 2022 (včetně). 

- Volby do AS FIT (elektronicky) čtvrtek 20. 10. 2022. 

- Ustavující zasedání AS FIT úterý 1. 11. 2022 ve 13:00 hodin. 

 

 

 

 

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Bc. David Sedlák, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.    


